

OPTOMIC®

producing quality

OPTOMIC ESPAÑA, S.A.

C/ Madroño, 4 - Pol. Ind. La Mina
E-28770 Colmenar Viejo - Madrid - SPAIN
Tel.: 91 804 44 44 - Гаш: 91 803 84 14
international Code: (+34,...) - E-mail: mail@optomic.com

To whom it may concern

Colmenar Viejo, January, 17th 2022

LETTER OF AUTHORIZATION

Авторизационное письмо

Herewith, **OPTOMIC ESPAÑA, S.A.**, having its principal office in Calle Madroño, 4, 28770 Colmenar Viejo, Madrid, Spain, in the person of Mr. Claudio Rial Hütt, Sales Manager,

grants the **exclusive distribution rights** to

LLC INTEL MEDICAL GROUP with the principal office at 15 Savvinskaya nab., 119435, Moscow, Russia, for marketing, distribution, sales and technical service of the OPTOMIC ESPAÑA, S.A., operational microscopes **OP-Dent**, on Russian Federation territory.

This authorization shall only be valid as long as there is a Distribution Agreement in force between the parties.

Настоящим, **OPTOMIC ESPAÑA, S.A.**, юридический адрес Calle Madroño, 4, 28770 Colmenar Viejo, Мадрид, Испания, в лице г-на Клаудио Риал Хатта, Директора по продажам, предоставляет **права эксклюзивного дистрибьютора** ООО "ИнтелМедикалГрупп", юридический адрес Россия, 119435, Москва, Саввинская наб., 15, на маркетинг, распространение, продажу и техническое обслуживание микроскопов операционных **OP-Dent**, разработанных и изготовленных OPTOMIC ESPAÑA, S.A., на территории Российской Федерации.

Авторизация действительна на всё время действия Дистрибьюторского соглашения между Сторонами.

Claudio Rial Hütt
Sales Manager

